



## Saudi Jawahir opens her beauty and cosmetics boutique

Laure boutique was established in 2015 to be the first choice in beauty, skin products and famous worldwide perfumes that is exclusively sold in the boutique. Laure's perfume and beauty selection are handpicked by our experts that allowed us to thrive to this level.

Laure opening event was held on Monday the tenth of October 2016 in Riyadh, Saudi Arabia. In a special event that was joyful and light spirited at Laure boutique in Centria Mall, second floor. The mall is categorized as the main destination for Saudi elite women shopping needs. Nearly 200 people attended the opening including makeup artists, Social media bloggers and the boutique costumers.

Saudi Jawahir invited the social media celebrity and makeup lover Miss Ahood AlEnzi to celebrate the boutique opening with the guests whom expressed their joy at the opening ceremony at which outsmarts impression of fun. On the other hand, Miss Ahood took the chance to meet and greet her fans and share makeup and skin care tips. During the event, gift bags were distributed that contained different set of perfumes, make-up and custom made Laure gift items.

Saudi Jawahir is aiming to open chain boutiques of Laure all over Saudi Arabia where the next opening will be in Riyadh Park, one of the newest and biggest shopping malls that targets family gatherings. The mall is expected to open in late 2017.

## Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 88942 Riyadh 11672 Saudi Arabia +966 11 444 444 0





## الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض لور المتخصص في التجميل و العطورات

معرض لور والذي أنشأ عام 2015 ليكون المحطة الأولى في عالم مستحضرات التجميل والعناية بالبشرة والعطور، حيث يضم لور نخبة من الماركات العالمية الشهيرة و الحصرية التي تم اختيارها بعناية فائقة ومن خبرة عريقة أهلتنا للوصول لهذا المستوى الرائع.

تم افتتاح معرض لور يوم الإثنين الموافق 10أكتوبر 2016 في مدينة الرياض، المملكة العربية السعودية. خلال حفل خاص غلب عليه طابع المرح والذي أقيم في معرض لور بالطابق الثاني في مركز سنتريا التجاري والذي يصنف بالمحطة الرئيسية التي تغطي حاجات التسوق لنخبة المجتمع السعودي. حضر الإفتتاح مايقارب 200 شخص واحتوى جمع كبير من خبيرات التجميل، مدونات وسائل التواصل الإجتماعي و عملاء المعرض.

استضافت الشركة السعودية جواهر للتجارة نجمة مواقع التواصل الاجتماعي وهاوية المكياج الأنسة عهود العنزي و احتفلت مع الحضور بإفتتاح المعرض واللواتي عبرن عن فرحهن بافتتاح المعرض. وبدورها انتهزت عهود الفرصة للقاء بمعجبيها و التواصل معهم و إعطائهم نصائح في مجال التجميل والعناية بالبشرة. خلال الإفتتاح، تم توزيع أكياس هدايا تضم مجموعة مختلفة من العطور و المكياج ومنتجات خاصة تم صنعها خصيصياً لمعرض لور.

هذا و تستهتدف الشركة السعودية جواهر إفتتاح سلسلة متكاملة من معارض لور بالمملكة العربية السعودية حيث سيكون الإفتتاح القادم في مدينة الرياض في مركز الرياض بارك التجاري أحد أحدث و أضخم المراكز التجارية ذات الوجهة المثالية للعائلة لقضاء أجمل الأوقات بالرياض و يتوقع الإفتتاح أن يكون بالربع الأخير من عام2017 بإذن الله.

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 88942 الرياض 11672 المملكة العربية السعودية 444 00 444 11 666+











